
 

 
 

Protokoll nr 9 fört vid ordinarie styrelsemöte   
Mellansvenska avdelningen söndagen 17 december 2023 

kl. 19.00 via Teams. 
 

Närvarande:  

 Christina Sohlman ordf.  

  Cecilia van der Meulen sekr. 

  Carina Enberg 

  Aime Ambrosen  

  Anna Malmström (adjungerad kassör) 

  Caroline Arogén Lundqvist  

  Mia Borg vice ordf. 

  Eva Alexandersson från kl. 20.00 

 

Anmält förhinder:     

  Sussi Broman       

 
 § 110 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 111 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen. 

 

§ 112 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes.   

 

§ 113 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Mia Borg.  

 

§ 114a Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

  Pudellogga. Styrelsen enig om att detta är vårt varumärke och att användat av  

  den ska genereras av styrelsen. 

Protokollet läggs därefter till handlingarna 

 

§ 114b Beslut fattade mellan möten 

  Styrelsen har enhälligt godkänt Södermanlands nya ombud Åsa Arneland. 

 

§ 115 Årsmötet 

  Frågor rörande championat o.dyl. hänvisas till Mia Borg. 

  Carina Enberg gör en anmälningslänk till årsmötet som även kommer innehålla  

  frågan om man önskar utprintade årsmöteshandlingarna.  

  Motioner ska skickas till sekreteraren senast tre veckor innan årsmötet enligt  

  stadgarna. 

  Den föreslagna mötesordföranden önskar få årsmöteshandlingarna i god tid  

    



 

 

   

 

  innan mötet vilket Cecilia v/d Meulen, sekreterare, ombesörjer.   

  De olika sysslorna förknippade med årsmötet gicks igenom och fördelades. 

  Carina Enberg åtar sig att ge valberedningen medlemsantalet, för att kunna ta  

  fram antalet delegater till PF, för SPK-M per 31 december 2023. 

  Diskussion om vad stadgarna säger om att utse delegater till PF. Ordförande tar  

  upp detta i ordförandegruppen för att försäkra sig om att alla avdelningar gör på  

  liknande sätt.   

  

§ 116 Ekonomi/inköp 

  Adjungerad kassör Anna Malmström går igenom ekonomin som fortsatt är god  

  och stabil.  

 

§ 117 Budget 2024 

  Adjungerad kassör, Anna Malmström informerar om att budgetförslaget  

  kommer att läggas ut i styrelsens Facebookgrupp för vidare diskussion och  

  beslut. 

 

§ 118 Valberedningen 

  Leone Nyman, sammankallande för valberedningen, redogör för  

  valberedningens arbete och dess resultat.  

  I skrivande stund finns den enda vakanta platsen i valberedningen. 

    

§ 119 Utställning 

 Historik: 

  November utställningen fungerade bra, lagom mycket hundar, lagom mycket  

  anmälningar. Uppskattat med kaffe på morgonen.  

 

 Kommande: 

  Inget rapportera ännu. 

    

§ 120a Aktiviteter/utbildning/PF 

  Montern på Stora Stockholm fungerade bra och bemannades med representanter  

  för alla de olika färgerna och storlekarna.  

  Konstateras att arbetet med bl.a. rasparaden måste börja planeras i bättre tid. 

  En årsklocka för avdelningens aktiviteter och åtagande kanske? 

  Arbetet med att bemanna montern på My Dog fortskrider.   

 Det tycks ha varit många som inte kom in på Svedeas webinarium, punkten tas   

  upp efter nyår. 

 

§ 120b Verksamhetskonferens sektioner och ombud 

20 november genomfördes ett webinarium under rubriken ”Färggenetik” som 

hölls av Barbro Teglöf. 

Ämnet är mycket stort vilket gjorde mötet till en ”aptitretare" för ett kommande 

större webinarium under våren 2024. 

Arbetsgruppen tar gärna emot förslag på teman för kommande möten. 

 

 



 

 

 

 

 

 

§ 121 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

Manusstopp för PN 15 feb, 15 maj, 01 sept. och 01 nov. 

Inget att rapportera om PN.  

Hemsidan inget nytt. 

Kalendern fungerar tipptopp. 

Facebook fungerar bra och har fortsatt många besökare. 

 

§ 120 Inkomna skrivelser 

  Inkomna skrivelser till möte nr 9 för tiden för tiden 2023-11-10 – 2023-12-15 

 

1.        Lena Petri re: Ringsekreterare (20231113) 

2. Kicki Nielsen protokoll nr 10 södra avd (20231121) 

3. Lena Petri re: Förtjänsttecken  (20231122) 

4. Fredrik Sunmo Kurs: AI på jobbet (20231123) 

5. Fredrik Nilsson Godkända Utställningar 2025 (20231125) 

6. Tage Laijronsdotter  Minnesanteckningar från Stockholmssektionen  

   (20231129) 

7.  Susanne Gustafson SPK-M Sthlm BR&RR per 231130 

8. Sonja Hagelberg Utdrag ur SKK-kommittéprotokoll för SPK CS möte 05  

   dec. (20231204) 

9. Sonja Hagelberg Ytterligare SKK-kommittéprotokoll (20231208) 

8. Kicki Nielsen Protokoll nr 11 södra avd. (20231212)    

 

Vi har tagit emot och läst inkomna skrivelser samt besvarat vid behov. 

 

§ 121a Rapporter  

 Information från ordförande om sponsorer.    

 

§ 121b Sektioner, ombud och BPH 

  Uppsala är klara med alla aktiviteter och promenader för 2023. 

  Stockholm och Uppsala har haft en gemensam  0ch uppskattad kurs i  

  utställningsklippning med Lotta Sandell i början av december. 

  Stockholmssektionen rullar på och har många kurser planerade till våren, nya  

  kurser och nya instruktörer och därutöver det vanliga utbudet. 

  Nyårspromenaden kommer att bli av, Cecilia van der Meulen och Carina Enberg  

  har åtagit sig att stå för denna. 

  Södermanland är mycket glada över att man nu är två ombud och ser fram emot  

  2024. 

  Lägersektionen ligger i startgroparna för att släppa anmälningslänken.  

 

 

 

 



 

§ 122  Övriga frågor 

 

 

§ 123 Nästa möte 

  Nästa styrelsemöte blir 21 januari 2024 kl. 19.00 via Teams. 

 

§ 124  Avslutning 

 Ordförande avslutade mötet och önskade alla en God Jul och ett Gott Nytt År 

   

 

 

Vid protokollet 

 

 

Cecilia van der Meulen 

 

 

Justeras av 

 

 

Christina Sohlman   Mia Borg 


